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Forum Mens Samenleving en Financiën - Beantwoording technische vragen

1. Opening
--

2. Besluitenlijsten 28 en 29 september 2021
Geen vragen 

3. Bestuurlijke Termijnagenda
Geen vragen

4. Afdoening ingekomen stukken aan de raad

De door het CDA gestelde vragen gaan over de Turap en worden bij dat agendapunt beantwoord.

5. SV Vrone

Geen vragen

6. Masterplan Havenplein 

  Lokaal Dijk en Waard
Nr Vraag Antwoord
1 Raadsvoorstel, Beoogd resultaat: 

Wat wordt bedoeld met 
cultuurhistorisch woonmilieu

Havenplein heeft de potentie om zich te ontwikkelen tot 
een bijzondere cultuurhistorische en levendige plek. 
Waar zoveel mogelijk rekening wordt gehouden met de 
cultuurhistorische identiteit: tuindersgeschiedenis in een 
waterrijke omgeving. Uitdragen van het dorpse 
(kleinschalig, gezellig) en landelijke (water, landschap) 
karakter van Langedijk. 

2 Stedenbouwkundige inpassing: 
Wordt met de extra wandvorming 
het openstaand effect van de 
dorpsstraat niet teniet gedaan

Het entreegebied krijgt uitstraling door de rafelige 
locaties (bandenhandel, garageboxen) aan de 
Dorpsstraat te vervangen door twee heldere 
entreegebouwen. De bouwblokken volgen twee nieuwe 
rooilijnen, die voortkomen uit de bestaande 
bebouwingsstructuur. Het openstaand effect ontstaat 
door de bebouwing te openen naar de Dorpsstraat en je 
blik wordt vanuit deze ruimtelijke opzet geleid naar de 
haven en de oevers. Bij de entree van het Havenplein 
vanaf de Dorpsstraat is ruimte voor een cafetaria of 
ijssalon.

3 Optimale ruimtelijke structuur:
Wordt de sanitair gebouw bij de 
revitalisatie van het plein al 
gesloopt.

Het is de bedoeling dat op het moment dat het plein 
opnieuw wordt ingericht het sanitair gebouw wordt 
gesloopt, waarbij er voor die tijd een (mogelijk tijdelijk) 
alternatief wordt geboden.

4 Optimale ruimtelijke structuur;
Verplaatsing van horeca is van 
essentieel belang voor het slagen 
van het Masterplan:

Het Masterplan geeft het kader aan voor de 
verplaatsing van de horeca. In de navolgende 
gesprekken met eigenaar en huurder - te initiëren door 
de gemeente - moet duidelijk worden welke 
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In het Masterplan staat op blz. 31 in 
het kader dat het recht van aanleg 
een aandachtspunt is. Op blz. 57 
wordt het volgende geschreven: ‘De 
versnipperde privésteigers langs de 
Prins Hendrikkade worden 
vervangen door een 2,50 meter 
brede doorgaande wandelsteiger 
vanaf het Havenplein tot de bocht 
van het kanaal.’ Voor de rest wordt er 
niets meer genoemd over het recht 
van eigendom en aanleg.
 Vraag: Wat is de reden dat hierover 
niets meer genoemd wordt over dit 
onderwerp , terwijl dit wel is 
toegezegd door het college? Graag 
uw toelichting.
 Vraag: Op welke wijze wordt dit 
gerepareerd, graag onderbouwd met 
een stappenplan? Graag uw 
toelichting. Gezien uw beantwoording 
van de vragen van de ChristenUnie 
van het Forum van Dorp in Ruimte 
van 29 september jongstleden (zie 
hieronder) stellen wij tevens dezelfde 
vragen:
Aanlegsteigers bewoners 
Havenplein. Er wordt geklaagd over 
de inspraak door de bewoners van 
het Havenplein. Men wordt wel 
uitgenodigd voor inspraakavonden, 
maar zodra men begint over recht 
van aanleg of eigendom wordt het 
gesprek tot heden afgehouden? 
Vraag:     Bent u op de hoogte van 
recht van eigendom van 
aanlegplaatsen? Vraag: Om welke 
plaatsen gaat het precies? 
Vraag: Op welke wijze en op welke 
termijn gaat u met deze bewoners in 
gesprek? Graag uw toelichting.

Antwoord vraag 1 en 2: Het definitieve Masterplan is 
het vertrekpunt voor vernieuwing en renovatie. De 
specifieke situaties waar een recht van aanleg 
(eventueel) aan de orde is, zijn met direct betrokkenen 
inventariserend besproken. Na besluitvorming over 
het definitief Masterplan krijgen deze gesprekken, als 
onderdeel van de uitwerking, een vervolg waarbij het 
doel is om de huidige belangen in te passen in de 
beoogde nieuwe situatie. 

Ja, wij zijn hiervan op de hoogte. 

Deze informatie dienen wij vertrouwelijk te behandelen 
in het private en publieke belang. Direct betrokken zijn 
hiervan op de hoogte.

Na de besluitvorming over het  definitief Masterplan 
worden de gesprekken met direct betrokkenen 
voortgezet gericht op een het inpassen van de huidige 
belangen in de beoogde nieuwe situatie.

7. 2e tussenrapportage

  Lokaal Dijk en Waard
N
r

Vraag Antwoord

1 Tussenrapportage 
2021 gemeente 

Antwoord:
Programma 6 (sociaal domein) 
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Langedijk:
Sociaal Domein:
Begroot in 2020 € 
18.761 K
Gerealiseerd in 
2020 € 20.407 K
Primitief in 2021 € 
21.214 K
2eTussenrapportag
e 2021 € 23.576 K
Vraag 1.
In hoeverre loopt de 
algemene uitkering 
in de pas met deze 
verhoogde uitgave.

bevat naast de grote budgetten 
voor maatwerk jeugd en WMO 
ook de budgetten voor 
samenleving/welzijn en 
participatie (inclusief de 
uitkeringsgelden BUIG).

Incidenteel zijn er in 2021 extra 
middelen beschikbaar 
gekomen:

 Middelen voor 
jeugdzorg, 
vooruitlopend op de 
uitspraak van de 
arbitragecommissie 
jeugdzorg, en tevens 
bedoeld voor het 
wegwerken van 
achterstanden 
opgelopen in de 
coronaperiode;

 Overige corona 
gerelateerde 
uitkeringen;

 Bijdrage voor 
koplopergemeente 
clientondersteuning.

Onderstaande posten worden 
volledig door een extra 
eenmalige uitkering gedekt. 

 Koplopergemeente 
clientondersteuning;

 Extra middelen 
participatie als gevolg 
van de corona crisis

De oplopende kosten van 
maatwerk jeugd en wmo 
worden niet geheel gedekt uit 
deze incidenteel beschikbaar 
gestelde budgetten.
Met ingang van 2022 wordt nav 
de arbitragecommissie 
jeugdzorg een compensatie 
uitgekeerd. Momenteel wordt in 
kaart gebracht wat de prognose 
voor de uitgaven jeugdzorg 
voor Dijk en Waard de 
komende jaren is, waarbij zo 
goed mogelijk de effecten van 
de coronacrisis worden 
verwerkt. 
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2 Is het überhaupt 
nog mogelijk in het 
Sociaal Domein om 
meer grip te krijgen 
op uitgave.

Uiteraard is er door het treffen 
van beheersmaatregelen (zowel 
de reeds bestaande als 
mogelijke nieuwe maatregelen) 
een mogelijkheid om meer grip 
te  krijgen op kosten van het 
sociaal domein. Daar horen ook 
mogelijke beleidsaanpassingen 
bij. Vanuit Rijk en VNG wordt 
hier ook naar gekeken. 
Feit blijft wel dat zowel jeugd 
als WMO openeinde regelingen 
zijn en dat gemeenten nooit 
volledige grip kunnen krijgen 
aantallen cliënten en benodigde 
inzet zorgzwaarte.

3 Wat is er uit de 
evaluatie gekomen 
van het door 
ontwikkelen 
kwaliteits- en 
rechtmatigheidstoez
icht 

Bij de uitwerking van deze 
beheersmaatregel is 
vastgesteld dat verschillende 
gemeenten in de regio Alkmaar 
deze maatregel hebben 
opgenomen voor de beheersing 
van de kosten. Omdat veel 
contracten regionaal zijn 
afgesloten is een regionale 
uitwerking van deze 
beheersmaatregel effectiever 
dan een lokale uitvoering. 
Momenteel loopt de eerste fase 
van deze maatregel regionaal, 
te weten het uitvoeren van de 
bedrijfsvoeringstoetsen onder 
zorgaanbieders. En naar 
verwachting komen de 
resultaten daarvan in het eerste 
kwartaal 2022 beschikbaar.

4 Wat is er met de 
inzet op 
fraudepreventie 
terecht gekomen.

Zie antwoord vraag 3. Tevens is 
met ingang van het 4e kwartaal 
2021 een toezichthouder WMO 
en jeugd aangesteld.

5 Blz. 34 Oversluiten 
huidige 
leningspakket 
250.000,-; voor 
2021 is de 
verwachting dat de 
besparing niet 
gerealiseerd kan 
worden en daarom 
afgeraamd.
Vraag 5.
Hoe is het mogelijk 
dat dit voorstel in 
maart van dit jaar 
wordt voorgelegd, 
mede op de toch 
financiële inzichten, 
en nu toch niet 
mogelijk blijkt te 

Bij de secundaire Begroting 
2021 is een grove inschatting 
gemaakt van het te behalen 
rentevoordeel (€ 250.000, - 
vanaf 2021) bij afkoop en 
herfinanciering van een deel 
van het huidige leningenpakket. 
Daarbij is aangegeven dat een 
verdere uitwerking dient plaats 
te vinden. Aan deze verdere 
uitwerking is de afgelopen 
periode gewerkt en wordt nog 
gewerkt. Daarbij wordt 
zorgvuldig gekeken naar de 
exacte invulling van het afkopen 
van een deel van het huidige 
leningenpakket en de effecten 
hiervan. Er wordt daarbij ook 
gekeken naar een goed 
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zijn. moment van herfinanciering in 
relatie tot de huidige rente op 
de kapitaalmarkt en als gevolg 
daarvan het agio (boete). De 
uitkomsten worden eind 2021 
verwacht. Voor 2021 is 
daardoor de verwachting dat de 
besparing niet meer 
gerealiseerd kan worden en is 
daarom afgeraamd.

1 Tussenrapportage 
WLH
Blz. 4. Loonkosten 
en inhuur wordt op 
9 euro na met 6 
miljoen 
overschreden; uitleg 
o.a. blz. 7  beide 
gemeenten zaten bij 
de start van de 
werkorganisatie in 
een te krap jasje.

In de begroting 
2021 (Besproken 
forum 22-6-21) 
wordt voor € 44.747 
K aan loonkosten 
opgevoerd. Dat is € 
1.148 K meer als de 
primaire begroting 
2020 (circa 50% 
aan meer FTE en 
50% aan CAO 
doorberekening)
In de begroting 
WLH 2021 wordt 
voor inhuur derden 
44 duizend 
opgevoerd.

Uit de jaarrekening 
2020 van de WLH 
blijkt dat de inhuur 
grotendeels gedekt 
wordt uit 
vacatureruimte, 
ontvangen gelden 
UWV en middelen 
Lokale regelingen:
Aangezien er in 
2020 voor € 9.471 K 
aan inhuur is 
geweest mogen we 
toch veronderstellen 
dat een dergelijke 
verrekening zoals in 
2020 ook in de 
begroting 2021 voor 
ogen stond.

Voor 2021 is de begroting 2021 
van de WLH niet afgestemd op 
de P&C producten (zoals bv. 
Tussenrapportage dat wel is) 
van Langedijk. Hierdoor is lastig 
aan te geven dat er substantieel 
geld nodig is voor personele- en 
inhuurkosten. Vanaf 2022 loopt 
het wel synchroon.
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Vraag 1.
Waarom is in de 
begroting 2021 
WLH niet 
aangegeven dat er 
substantieel geld 
nodig was voor 
personeelsuitbreidin
g.

2 De 
Tussenrapportage 
WLH 2021 is uiterst 
summier op welke 
wijze de 
overschrijding van 
de 6 miljoen tot 
stand is gekomen. 
Gaarne een 
inzichtelijke 
overzicht van  het 
wel en wee. 

Hiervoor verwijzen wij u naar de 
raadsmemo inhuur, die 
gestuurd is als extra toelichting 
op de inhuur inzet.

3 Wat is er 
gerealiseerd uit de 
bezuinigingsmaatre
gelen in de 
secundaire 
begroting 2021 die 
betrekking hebben 
op de 
werkorganisatie.

De bezuinigingsmaatregelen 
zijn vertaald in een verlaging 
van de budgetten.
m.b.t. de maatregelen van de 
WLH:
Het integreren van de 
dienstverleningskanalen van 
het Sociaal Domein in de 
algemene dienstverlening: In de 
raadsvergadering van 20 april jl. 
heeft de gemeenteraad van 
Heerhugowaard het college 
middels een motie Sociaal Plein 
opgedragen een onderzoek te 
doen naar 
verbetermogelijkheden voor de 
dienstverlening van het Sociaal 
Plein, met behoud van een 
laagdrempelige toegang en 
mogelijkheid tot fysiek bezoek. 
Naar verwachting is er in het 
vierde kwartaal meer bekend 
over de uitkomsten van het 
onderzoek. 
De overige posten (zoals het 
verlagen van het ICT budget, 
verlagen van budget opleiding 
en vorming of het optimaliseren 
van het managementteam) 
hebben betrekking op een 
bezuiniging die vanaf 2022 en 
verder wordt geëffectueerd. 
Deze zijn wel als taakstellende 
bezuiniging verwerkt in de 
begroting Dijk en Waard.

4 Hoe gaat dat in zijn 
werk bij 

De budgethouders bewaken de 
budgetten waar ze 
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planning en 
begrotingen is 
opgenomen. 
Vraag: Gaan wij het 
dan nu wel redden?

2 De inhoudelijke 
scope is door de 
bestuurlijke fusie ook 
gewijzigd. Het effect 
is dat dit in 2021 zal 
leiden tot een piek in 
de (eenmalige) 
kosten en 
werkzaamheden. 
Het was al langer 
bekend dat wij in 
2020 ambtelijk en in 
2022 bestuurlijk 
gingen fuseren. 
Vraag: Hoe kan het 
dat de inhoudelijke 
scope is gewijzigd? 
En hoe kan het dit 
hier mee meer 
kosten gebaat zijn?

Omdat de twee gemeenten 
gaan fuseren tot één moeten 
werkprocessen worden 
samengevoegd en voor veel 
processen worden ingericht in 
nieuwe applicaties voor de 
nieuwe gemeente Dijk en 
Waard. Dat betekent dat 
meerdere applicaties moeten 
worden vervangen door 
nieuwe en dat veel daarvan 
per fusiedatum gereed moet 
zijn. Dit leidt tot pieklasten in 
2021. Bij een ambtelijke fusie 
is die noodzaak tot 
gelijkschakelen van de 
applicaties minder urgent. 

3 In de 
werkorganisatie 
hebben een flink 
aantal medewerkers 
een stap gemaakt 
naar een nieuwe 
functie. Voor de 
functie die zij 
achterlieten is het in 
de huidige 
arbeidsmarkt niet 
altijd makkelijk 
vervangers te 
vinden. Hiervoor is 
gebruik gemaakt van 
inhuur. 

Vraag: Wil dit 
zeggen dat 
medewerkers zijn 
weggegaan omdat 
zij geen heil zagen in 
de werkorganisatie? 
Of hadden zij zoveel 
kwaliteiten dat zij 
promotie hebben 
gemaakt zodat wij de 
goede mensen 
behouden.

Er hebben inderdaad een flink 
aantal medewerkers promotie 
gemaakt. 

8. Algemene verordening ondergrondse infrastructuren
Geen vragen.
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